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Marek Wojtkowski

Prerydent Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric6w ulicy Skalnej zlrwracun sig z proSb4 o polozenie dywanika
bitumicznego na dw ulicy. Osoby, kt6re tam mieszkajq wielokrotnie zwracaly siQ do

przedstawicieli Wezydenta w naszym miescie w tej sprawie, jednak bez iadnego rezultatu.

Rejon ten od pewnego czasu jest pomijany w tego typu inwestycjach, a ulica ta jest w
oplakanym stanie. Prosilbym o wpisanie tej inwestycji do bud'Zetu na 2017 rok.w


